

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES &amp; VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 02-03-2023 01:17:55 PM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 02-03-2023 01:17:55 PM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>THE ARAB PESTICIDES &amp; VETERINARY DRUGS MFG. CO. announces that its Board of Directors approved on 28-02-2023 the increase of the company's capital from 15000000 to 20000000 through:</p>	<p>تعلن شركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 28-02-2023 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 15000000 سهم/دينار إلى 20000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Increase Method</b></p>	<p><b>تحديد طريقة زيادة رأس المال</b></p>
<p>Private placement</p>	<p>اكتتاب خاص للمساهمين</p>
<p>Note: please specify the following information – if available-: 1. Issuing price of the new shares 2. Name/names of targeted subscriber /subscribers</p>	<p>ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية: 1. سعر إصدار الأسهم الجديدة 2. الجهة او الجهات التي سيتم تخصيص الاسهم لها</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عبد الرحيم دغمش</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عبد الرحيم دغمش</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>